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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 6 / 2023 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 7. 11. 2023 v B-klube FEI STU 

Prítomní: 
Zamestnanecká časť: 13 ospravedlnení: Anton Beláň, Gabriel Farkas, Karina Chudá, Anton  

Kuzma, Juraj Marek  
 
Študentská časť: 9 ospravedlnení: - 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
 

Prezenčná listina je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Privítanie nových členov AS FEI STU. 
5. Zaradenie nových členov AS FEI STU do komisií AS FEI STU. 
6. Prvé čítanie materiálu „Zásady voľby kandidáta na dekana a prijatia návrhu na odvolanie 

dekana FEI STU v Bratislave“. 
7. Rôzne. 
8. Záver. 

K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných senátorov aj hostí. Prvé hlasovanie sa týkalo programu 
zasadnutia.  

Súhlasím s navrhnutým programom rokovania. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 
 
Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o skrutátoroch a overovateľoch tejto 
zápisnice. 
 
Súhlasím s navrhnutými skrutátormi. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 
 
Skrutátori  – senátori Lackovič a Straka boli schválení. 

Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 
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Overovatelia zápisnice  – senátori Berki a Novák boli schválení. 

K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 20.7.2023.  

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 5/2023 bola schválená.  

K bodu 3 / - Aktuálne otázky. 
Predseda senátu odovzdal slovo dekanovi fakulty, ktorý informoval o nasledovnom: 

• Vo výberovom konaní na riaditeľov 2 ústavov uspeli: 
o na ÚIM doc. Milan Vojvoda,  
o na ÚE prof. René Harťanský, 

• zriadila sa stravovacia komisia, aby sa zvýšila kvalita ponúkaných služieb v jedálni FEI STU, 

• na fakulte sa začali realizovať benefity pre zamestnancov – jazykové kurzy a športové aktivity, 
v novom semestri budú opäť zamestnanci oslovení s ponukou benefitov, 

• pokračuje projekt Študent učí študenta, zatiaľ v matematike, fyzika sa pripravuje. Kontaktnou 
osobou projektu je prodekanka Kotorová, 

• uskutočňuje sa revitalizácia aktívnych častí siete cez ACCORD, 

• v rámci spolupráce univerzít bola vytvorená nová výzva - na vytvorenie konzorcia medzi 
univerzitami,  

o v našom prípade ide o spoluprácu STU s EUBA, pričom by každá z univerzít mala svoju 
právnu subjektivitu, 

▪ v rámci pedagogiky sa uvažuje nad prepojením energetiky / ekonomiky 
a elektroniky / oblasti zahraničného obchodu pri príprave študijných 
programov, 

▪ v rámci rekonštrukcie by sa jednalo o rekonštrukciu inžinierskych sietí 
a telocvičného traktu + revitalizáciu exteriéru, ktorá by mala prebehnúť do 
2026, 

• bol otvorený UNISPACE – priestor by mal slúžiť predovšetkým na aktivity študentov / študovňa 
pre študentov, pracuje sa na mapke jednotlivých častí priestoru a ich vybavenia (T. Tomčo), 
bude možná rezervácia priestorov, v krátkom čase dostanú ústavy konkrétne informácie, 

o viedla sa diskusia o dostupnosti, časovej aj kapacitnej, 
o uvažuje sa nad turniketmi, aby bol prehľad o pohybe nielen v rámci UNISPACE-u, ale aj 

budovy celkovej, hlavne vo večernom čase,    
Predseda senátu sa spýtal, či má niekto informácie na doplnenie, potom uviedol ďalší bod rokovania. 

K bodu 4 / - Privítanie nových členov AS FEI STU. 
Predseda senátu informoval, že v rámci zamestnaneckej časti AS FEI STU prebehli 10.10.2023 na ÚIM 
doplňujúce voľby. Novými členmi senátu sa stali senátorka Chudá a senátor Fabšič. 
Voľby prebehli aj v študentskej časti senátu, 10. - 11.10.2023 sa konali riadne voľby. Kandidovalo 13 
študentov, z ktorých bolo 13 riadne zvolených. 9 sa stali senátormi, 4 sú náhradníci. Novinkou je  
4-ročné obdobie oproti 2-ročnému obdobiu, ktoré platilo v rámci ŠČ senátu doteraz.  
Študenti si zároveň zvolili aj svojho predsedu (Tomáš Tomčo) a podpredsedu (Ing. Ondrej Straka). Títo 
sa zároveň stávajú členmi predsedníctva AS FEI STU. 
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K bodu 5 / - Zaradenie nových členov AS FEI STU do komisií AS FEI STU. 
Predseda senátu uviedol, že senátorka ZČ AS FEI STU Chudá prejavila záujem byť členkou ekonomickej 
komisie, senátor Fabšič uprednostnil komisiu pre vedu a výskum.  
O návrhu doplnenia spomenutých komisií sa hlasovalo. 
 

Súhlasím so zaradením senátorky Chudej a senátora Fabšiča do navrhovaných komisií. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 1 

Študenti si svoje zaradenie navrhli vopred. Komisie boli doplnené. 

K bodu 6 / - Prvé čítanie materiálu „Zásady voľby kandidáta na dekana a prijatia návrhu na 
odvolanie dekana FEI STU v Bratislave“. 
Senátor Halgoš informoval, že pri príprave materiálu sa vychádzalo z rektorátneho predpisu, ktorý bol 
upravený na podmienky fakulty tak, aby korešpondoval so Štatútom FEI STU aj Štatútom STU 
v Bratislave. Na príprave materiálu bol prítomný aj právnik. 
Dohodlo sa, že senátori, keďže k materiálu nemajú otázky, môžu svoje pripomienky zaslať mailom do 
30.11.2023. Prípadné návrhy sa zapracujú. Ak žiadne nebudú, materiál bude ponúknutý na schválenie 
na najbližšom zasadnutí AS FEI STU. 
Nové znenie doplnené o harmonogram bude senátorom zdieľané v aplikácii Teams. 

K bodu 7 / - Rôzne. 
Dekan oznámil, že sa uvažuje nad stretnutím členov Vedenia FEI STU s doktorandami, kde by sa 
prebrali aktuálne problémy, prípadne sa pohovorilo o študijných programoch. 

K bodu 8 / - Záver. 
Predseda senátu sa poďakoval všetkým zúčastneným za pozornosť. 
 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

 

Overovatelia: 

Ing. Patrik Novák, PhD.   ______________________  
Bc. Martin Berki    ______________________ 
 

 

Zapísala dňa 7. 11. 2023:  Slavomíra Mészárosová,  
tajomníčka AS FEI STU 


